
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 687
Vil ministeren redegøre for, hvorfor det af svaret på SAU alm del. - spørgsmål nr. 662 
fremgår, at Vurderingsstyrelsen forventer, at der vil være i omegnen af 8.500 afsluttede 
dødsboer, hvor tilbagebetalingsbeløbet udgør over 1.500 kr., når det af bemærkninger til 
lovforslag L 177 af 27. april 2022 fremgår, at indførelsen af beløbsgrænsen på 1.500 kr. 
forventes at ville reducere antallet af dødsboer, der vil kunne genoptages med henvisning 
til udbetaling af kompensation efter tilbagebetalingsordningen til ca. 17.000 og herunder 
redegøre for, om det betyder, at der stadig udestår omkring 8.500 dødsboer, og at det 
skønnede tilbagebetalingsbeløb på 95 mio. kr. i virkeligheden er det dobbelte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand

1/1

Offentligt
SAU Alm.del - Spørgsmål 687

Skatteudvalget 2023-24


